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Een stap(je) in de Bestuurlijke Toekomst, een nieuw 
Reglement van Orde en een naderend afscheid.

Een stevig gevulde agenda voor de gemeenteraad, vandaar dat er ook eerder werd 
gestart dan gebruikelijk. 

Mededelingen.
Wethouder Heinrich maakte aan het begin van de vergadering bij de mededelingen 
duidelijk dat de financiële hoofdbrekens niet minder zijn geworden voor de gemeente 
Landsmeer. Over 2020 lijkt er een extra tekort van 200 duizend euro te ontstaan, 
onder andere doordat de OZB een lagere opbrengst heeft dan eerder begroot. De 
Burgemeester meldde vervolgens nog dat de dodenherdenking op 4 mei eenzelfde 
sober karakter heeft als verleden jaar, vanwege corona. 

Bestuurlijke Toekomst 
Een taai onderwerp wat maar langzaam in beweging te brengen valt omdat er veel 
puzzelstukjes gelegd moeten worden. Vanavond werd er overeenstemming gevonden 
over het voorstel van portefeuillehouder Elfferich om oriënterende gesprekken te 
gaan voeren met Purmerend en Amsterdam. Daarnaast werd een CDA-amendement, 
wat met brede steun was ingebracht, uiteindelijk unaniem aangenomen. Dit 
amendement had tot doel om de rol van de Provincie in de Bestuurlijke Toekomst 
helderder te krijgen. De commissaris van de Koning is met dit amendement 
uitgenodigd om te komen praten over de wijze waarop er naar de regio gekeken 
wordt en welke stappen mogelijk tot een oplossing kunnen leiden.

Transitievisie Warmte
Ondanks dat premier Rutte er weleens anders over lijkt te denken, is het aan te raden 
om een visie te hebben op de toekomst. Zo ook voor de manier waarop we in de 
toekomst onze huizen van warmte voorzien. In de visie ligt een doelstelling om in het 
jaar 2030 25% van de woningen van het aardgas te ontkoppelen. De visie is 
vastgesteld en de wijken Luijendijk-Zuid, Plancentrum Noord en Havenzathe zijn 
opgenomen als wijken voor de eerste wijkuitvoeringsplannen.

Versteviging van de MRA- samenwerking
Na een uitvoerige discussie op dit onderwerp zijn we als gemeenteraad op een gulden 
middenweg uitgekomen. Het voorstel van het college werd aangevuld met regels uit 
het door VVD/Groen Links ingediende amendement. Een tekstueel aanvaardbaar 
compromis wat moet leiden tot een betere samenwerking in de Metropool Regio 
Amsterdam. 
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Reglement van Orde
Een aantal aanpassingen zijn doorgevoerd in de spelregels binnen de raad, die 
vastgelegd zijn in het zogeheten Reglement van Orde. Daarin is terug te vinden aan 
welke regels en procedures er moet worden voldaan. Een van de belangrijke 
wijzigingen is dat vanaf nu er twee vormen vergadering zijn: een 
commissievergadering en een raadsvergadering. 

Naderend afscheid
Niet onvermeld mag blijven dat dit de laatste raadsvergadering was die werd 
gehouden onder het voorzitterschap van Dennis Straat. Op gepaste wijze zal de 
gemeenteraad in mei van hem afscheid nemen.


